
1 
 

Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de ecologie, protecţia mediului şi igienizare 

din data de 26 mai 2023, ora 15 
 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

24.05.2023 a doamnei preşedinte Ciceală Ana Maria. 

 

1. CICEALĂ ANA-MARIA – PREȘEDINTE – prezent 

2. VIȘAN HORIA-ALEXANDRU – SECRETAR - prezent 

3. PURCAREA SORIN – absent 

4. GRAM ANAMARIA ALINA – prezent 

5. MUREȘAN MANUELA – prezent 

6. FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent 

7. MAXIM MARIUS – CĂTĂLIN – prezent 

8. STOICA IOANA – prezent 

9. COMĂNICI ANCUȚA - SORINA – absent 

 

Ordinea de zi a comisiei: 
 13. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Sectorului 2 al 

Municipiului București în vederea achiziționării, pentru și în numele 

Municipiului București, a imobilului situat în București, Sector 2, Șos. Mihai 

Bravu nr. 125 A, identificat cu nr. cadastral 233088, Sector 2, în scopul 

extinderii zonei verzi și de agrement aferente ansamblului de locuințe din 

zonă 

47. Proiect de hotărâre privind participarea și depunerea cererii de 

finanțare de către Municipiul București prin Administrația Municipală 

pentru Consolidarea Clădirilor cu Risc Seismic în cadrul Programului 

Orizont Europa 2021-2027, Apel: Orizont-CL5-2022-D4-02, Tehnologii 

rezistente la riscuri multiple, cu emisii scăzute de dioxid de carbon și 

servicii digitale inovative pe mai multe niveluri, pentru un viitor sustenabil 

- centrat pe utilizator (Horizon Europe 2021-2027, Call: Horizon-CL5-
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2022-D4-02, Multi-hazard low-carbon resilient technologies and multi-

scale digital services for a future-proof, sustainable & user-centred built 

environment). 

  

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

 Bună ziua. 

 

 Asistent comisie 

 Bună ziua. 

Sunt prezenți 7 din 9 consilieri, membrii ai comisiei. Este cvorum. 

Ordinea de zi este următoarea: 

13. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Sectorului 2 al 

Municipiului București în vederea achiziționării, pentru și în numele 

Municipiului București, a imobilului situat în București, Sector 2, Șos. Mihai 

Bravu nr. 125 A, identificat cu nr. cadastral 233088, Sector 2, în scopul 

extinderii zonei verzi și de agrement aferente ansamblului de locuințe din 

zonă 

47. Proiect de hotărâre privind participarea și depunerea cererii de 

finanțare de către Municipiul București prin Administrația Municipală 

pentru Consolidarea Clădirilor cu Risc Seismic în cadrul Programului 

Orizont Europa 2021-2027, Apel: Orizont-CL5-2022-D4-02, Tehnologii 

rezistente la riscuri multiple, cu emisii scăzute de dioxid de carbon și 

servicii digitale inovative pe mai multe niveluri, pentru un viitor sustenabil 

- centrat pe utilizator (Horizon Europe 2021-2027, Call: Horizon-CL5-

2022-D4-02, Multi-hazard low-carbon resilient technologies and multi-

scale digital services for a future-proof, sustainable & user-centred built 

environment). 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Mulţumesc. 

Putem vota ordinea de zi dacă nu sunt alte propuneri ale colegilor. 

 

Asistent comisie 



3 
 

Puteţi vota. 

Domnul consilier Maxim, dacă puteți finaliza votul. 

Mulțumesc. 

7 pentru, 0 abțineri, 0 voturi împotrivă. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Mulțumesc. 

Putem trece la primul punct de pe ordinea de zi, vă rog. 

 

 Asistent comisie 

13. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Sectorului 2 al 

Municipiului București în vederea achiziționării, pentru și în numele 

Municipiului București, a imobilului situat în București, Sector 2, Șos. 

Mihai Bravu nr. 125 A, identificat cu nr. cadastral 233088, Sector 2, în 

scopul extinderii zonei verzi și de agrement aferente ansamblului de 

locuințe din zonă. 

Raport de specialitate de la Direcția Patrimoniu. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Este doamna director alături de noi? 

 

 Asistent comisie 

Nu este nici în sală. Nu o văd nici în online. De la IT s-a trimis link-

ul. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Am înţeles. Înseamnă că nu au intrat în şedinţă. Prezint eu pe scurt 

din ce mi-am dat seama din referatul de aprobare. Este vorba de o 

hotărâre adoptată de către Consiliul Local al Sectorului 2. Acest proiect 

vizează o achitiție de un teren care va fi destinat ulterior achiziției de către 

Sectorul 2 pentru extinderea suprafeței de spații verzi. În prezent înțeleg 
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că lângă acest teren este un loc de joacă amenajat pentru copii de 31 de 

metri pătrați și își propun să achiziționeze un teren de 444 de metri pătraţi 

pentru a comasa și a extinde cum spuneam suprafața de teren de spații 

verzi și de agrement. Cam atât. Înțeleg că fondurile o să fie, vin de la 

Sectorul 2. Practic, conform Codului Administrativ au nevoie de aprobarea 

pentru achiziție în numele municipiului București a Consiliului General. Nu 

știu colegii dacă au întrebări, interpelări pe acest proiect. 

 

Doamna Consilier Mureşan Manuela 

Eu aş avea o observație. Şi la ultima ședință de Consiliu General şi 

la toate ședințele pe care le avem noi la Comisia de Cultură am atras 

atenția ca inițiatorii să fie prezenți pentru a susține proiectul și pentru a 

răspunde la întrebări. Nu este normal ca președintele de ședință să 

prezinte proiectele și cum v-ați exprimat și dumneavoastră, din ce ați 

înțeles dumneavoastră. Deci eu astăzi fac o excepție, dar începând de 

data viitoare eu la toate proiectele la care nu sunt prezenți inițiatorii mă voi 

abține. Începând de data viitoare. Şi acest lucru îl fac și la Comisia de 

Cultură. Chiar s-a întâmplat ieri lucrul acesta. 

Mulţumesc. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Am înţeles. Cred că putem transmite tot din partea comisiei o adresă 

către domnii director din executiv să fie prezenți la Comisia de Mediu. 

 

Doamna Consilier Mureşan Manuela 

Este obligaţia lor. Nu trebuie să le trimitem noi nicio adresă. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da dar să menționăm în ea că nu au fost prezentați astăzi, în sensul 

acesta, adică că notăm undeva lipsa lor.  

 

Doamna Consilier Mureşan Manuela 

Da, dar … şi procesul-verbal. 
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Mulțumesc. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da. Putem vota. 

 

Asistent comisie 

Se poate vota. 

6 voturi pentru, 1 abținere, 0 voturi împotrivă. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Mulțumesc. 

Avem aviz favorabil. 

 

Trecem la următorul proiect. Proiect de hotărâre privind 

participarea și depunerea cererii de finanțare de către Municipiul 

București prin Administrația Municipală pentru Consolidarea 

Clădirilor cu Risc Seismic în cadrul Programului Orizont Europa 

2021-2027, Apel: Orizont-CL5-2022-D4-02, Tehnologii rezistente la 

riscuri multiple, cu emisii scăzute de dioxid de carbon și servicii 

digitale inovative pe mai multe niveluri, pentru un viitor sustenabil - 

centrat pe utilizator (Horizon Europe 2021-2027, Call: Horizon-CL5-

2022-D4-02, Multi-hazard low-carbon resilient technologies and 

multi-scale digital services for a future-proof, sustainable & user-

centred built environment). 

Înțeleg că proiectul se depune pe acest call care vizează tehnologii 

reziliente cu puțin carbon și de asta a venit la Comisia de Mediu. Dacă 

este cineva de la Investiții, de la Fonduri Europene, care să ne prezinte 

proiectul alături de noi? 

 

Asistent comisie 

Bună ziua. Nu, nu este nimeni prezent.  
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 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Practic programul primăriei de la ce oră sau nu există o oră de 

încheiere a programului? Poate asta e problema. 

 

Asistent comisie 

În mod normal este până la 16:00, dar pot să vă spun că am trimis 

emailuri și către doamna Mariana Perșunaru, către domnul director Aflat, 

de la Investiții, către doamna Gabriela Anca și la AMCCRS. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

O să prezint tot eu, iarăşi din ce am înţeles din raportul de 

specialitate, e nevoie de aprobarea Consiliului General pentru ca această 

cerere să poată fi depusă, e vorba de un consorţiu internațional cu 21 de 

parteneri, municipiul București este unul dintre acești parteneri, suma 

totală a proiectului înțeleg că este de 568.000 € aproximativ și vizează 

creșterea rezistenței la cutremur a imobilului denumit vila 1 din strada 

Intrarea Văcărești nr. 2. Vor fi atașate, scrie în proiect, panouri inovative, 

deci bănuiesc că fotovoltaice și de asemenea va fi în cadrul proiectului 

edificat un exoschelet înțeleg alcătuit din materiale cu emisii reduse de 

carbon, anume panouri din lemn proiectate din mai multe straturi. Cam 

atât pe scurt despre acest proiect. Vă rog, dacă sunt întrebări? 

 

Doamna Consilier Stoica Ioana 

Eu cred că nu mai trebuie să întrebăm nimic, atâta timp cât bani sunt 

europeni nerambursabili, n-are sens să mai… 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Oricum nu avea cine să răspundă, din păcate. 

 

Doamna Consilier Stoica Ioana 

Corect. Aşa este.  
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 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Dar aveţi dreptate, într-adevăr. Sper să aplice și după ce aplică, să 

câştige acest call. 

 

Doamna Consilier Stoica Ioana 

Exact. Măcar să treacă.  

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Exact. Da. Bun.  

Mulțumesc. 

Putem supune la vot.  

 

Asistent comisie 

Puteți vota. 

Vreau să fac precizarea că, doamna președinte, că e-mail-urile le-

am trimis de miercuri, iar în această dimineață s-au dat remindere SMS 

pe telefon către directori.  

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da. Vă mulțumesc tare mult pentru precizare și effort. De asta 

spuneam că poate e necesar să revenim cu o adresă către domnii 

directori. 

 

Asistent comisie 

6 voturi pentru, 1 abținere, 0 voturi împotrivă. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Mulțumesc mult. Avem aviz favorabil și pentru această hotărâre. 

Nu mai sunt alte puncte pe ordinea de zi de astăzi. 
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Vă mulțumesc tuturor pentru participare. Mulțumesc pentru suport 

domnului Dancă, domnului Dragomir și vă mulțumesc celor care poate ne 

urmăriți online, un weekend bun și declar ședința închisă. 

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 15:15. 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu 
rezultatele generate de platforma online de videoconferință WebEx pe 
care s-a desfășurat ședința. 
 
 
      PREȘEDINTE                                                     SECRETAR 
CICEALĂ ANA MARIA        VIŞAN HORIA ALEXANDRU 
 


